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ZÁPIS č. 12/2021-2024 

z 13. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

 

Datum: 12. 12. 2022  

Místo:  Vysoká škola ekonomická v Praze (VŠE), zasedací místnost rektora NB 169, MS 

Teams  

Přítomni: FFÚ (F1 – 5 členů):  Marek (zčásti), Molín, Vančurová, Hulínský, Nikerle 

FMV (F2 – 5 členů):  Bič, Čapková, Peterková, Kotrčová 

  FPH  (F3 – 5 členů):  Smrčka, Stříteský, Reml 

  FIS  (F4 – 5 členů):  Zouhar, Mazouch, Staněk, Mikulenka, 

  NF  (F5 – 5 členů):  Ševčíková, Váňa, Vondráček, Novosadová 

  FM  (F6 – 5 členů):   Pažitný (zčásti), Krbová, Váchová, Šimáček  

  Jiné  (CTVS – 1 člen):  Fliedrová  

Omluveni: Demyanchuk, Říha, Pokorný, Potančok, Koten, Martiushenko, Flídrová 

Hosté: J. M. doc. Dvořák (rektor), prof. Machková (prorektorka pro mezinárodní vztahy), 

doc. Hnát (prorektor pro pedagogickou činnost a řízení kvality), Ing. Nidl (prorektor 

pro informatiku a digitalizaci), Ing. Zouhar (kvestor) 

Předsedal: Stříteský (předseda) 

Komise: Finanční: Vančurová (předsedkyně), Čapková, Koten, Mazouch, Nikerle, Staněk, 

Ševčíková, Váňa  

Legislativní: Bič (předseda), Hulínský, Koten, Krbová, Marek, Pokorný, Reml, Váňa, 

Vondráček 

Studijní a pedagogická: Peterková (předsedkyně), Demyanchuk, Fliedrová, 

Kotrčová, Mikulenka  

Ubytovací a stravovací: Šimáček (předseda), Hulínský, Martiushenko, Reml 

 

Program (schválený): 

1. Zahájení, usnášeníschopnost, program 

2. Změna statutu Fakulty financí a účetnictví VŠE 

3. Střednědobý výhled rozpočtu 2023-24 

4. Změna Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a 

vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE v Praze 

5. Změna Jednacího řádu Vědecké rady Vysoké školy ekonomické v Praze 

6. Delegace náhradníka do Studentské komory RVŠ 

7. Různé 

 

 

Průběh: 

1. Zahájení, usnášeníschopnost, program 

 

1.1. Předseda AS VŠE konstatoval, že je přítomno 23 členů AS VŠE z celkových 31 členů AS 

VŠE, a tedy AS VŠE je usnášeníschopný. K přijetí usnesení, k nimž je třeba prostá většina, je 

tedy třeba 12 hlasů, k přijetí usnesení, k nimž je třeba kvalifikovaná většina, je třeba 16 hlasů. 

 

1.2. Předseda AS VŠE konstatoval, že všechny body, které byly předmětem pozvánky na dnešní 

zasedání, byly řádně navrženy k tomu oprávněnými osobami a návrhy byly podány včas a pro 

účely zařazení na program zasedání splňovaly formální náležitosti.  

 

1.3. Předseda AS VŠE navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo 

žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 
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návrh usnesení: „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 

pro-proti-zdržel se: 21-0-0 (2 nehlasovali) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Změna statutu Fakulty financí a účetnictví VŠE 

 

2.1. Předseda AS VŠE zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo dr. Finardi, 

předsedkyni AS FFÚ, která materiál po obsahové stránce krátce shrnula.  

 

2.2. Předseda AS VŠE konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání předsedům níže uvedených 

komisí: 

 

(a) legislativní komisi – předseda dr. Bič konstatoval, že komise věc projednala se závěrem, 

že: „Legislativní komise AS VŠE nemá připomínky ke Statutu Fakulty financí a účetnictví 

Vysoké školy ekonomické v Praze“. 

 

2.3. Předseda AS VŠE otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se 

do rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS VŠE rozpravu ukončil. 

 

2.4. Předseda AS VŠE podle návrhu uvedl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE schvaluje změnu Statutu FFÚ VŠE ve smyslu, že do 

ustanovení článku 11 odstavce 9 se doplňuje „s výjimkou členství 

v oborové radě“ a do článku 21 odstavce 3 se upravuje písmeno a) 

„Institut udržitelných financí“.“ 

pro-proti-zdržel se: 22-0-0 (1 nehlasoval) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Střednědobý výhled rozpočtu 2023-24 

 

3.1. Předseda AS VŠE zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo J. M. doc. 

Dvořákovi jako předkladateli a kvestorovi Ing. Zouharovi, jako zpracovateli, kteří materiál po 

obsahové stránce krátce shrnuli, zejména s tím, že jde o materiál vzhledem k současné situaci 

v zásadě zbytečný. 

 

3.2. Předseda AS VŠE konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání předsedům níže uvedených 

komisí: 

 

(a) finanční komise – předsedkyně prof. Vančurová konstatovala, že komise se sešla dne 7. 

12. 2022, přičemž poděkovala pedagogickým členům komise a kvestorovi, kteří jediní se 

jednání komise zúčastnili. Se zřetelem k tomu, že zejména situace pro rok 2024 je velmi 

nejasná a širší a hlubší diskusi lze očekávat k rozpočtu jako takovému, přijala komise 

závěr, že materiál doporučuje po rozpravě na AS ke schválení.   

 

3.3. Předseda AS VŠE otevřel rozpravu k projednávanému bodu. Senátorka dr. Ševčíková 

poukázala, že by bylo vhodné, aby materiály takového charakteru byly nejprve projednávány též 

s fakultami; k tomu J. M. doc. Dvořák uvedl, že na příští rok se již připravují harmonogramy 

projednávání jednotlivých materiálů v příslušných orgánech, pokud jde o projednávaný 

rozpočtový výhled, jde o materiál stojící na velmi nejasných základech. Vzhledem k tomu, že 

do rozpravy se dále již nikdo nepřihlásil, předseda AS VŠE rozpravu ukončil. 
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3.4. Předseda AS VŠE podle návrhu uvedl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE schvaluje střednědobý výhled rozpočtu VŠE na roky 

2023 a 2024“ 

pro-proti-zdržel se: 21-0-1 (1 nehlasoval) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Změna Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

VŠE v Praze 

 

4.1. Předseda AS VŠE zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo J. M. doc. 

Dvořákovi jako předkladateli a prorektorovi doc. Hnátovi, jako zpracovateli, který materiál 

po obsahové stránce krátce shrnul.  

 

4.2. Předseda AS VŠE konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání předsedům níže uvedených 

komisí: 

 

(a) studijní a pedagogická komise – předsedkyně dr. Peterková konstatovala, že komise se 

návrhem zabývala na zasedání dne 7. 12. 2022 se závěrem, že: „Studijní a pedagogická 

komise AS VŠE projednala Pravidla systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a 

s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností VŠE v Praze v podobě, která byla Studijní a pedagogické komisi AS 

VŠE předložena k projednání. Komise nemá výhrady ani doplňující poznámky 

k předloženému dokumentu a doporučuje AS VŠE jeho schválení“; 

 

(b) legislativní komise – předseda dr. Bič konstatoval, že komise se návrhem zabývala na 

jednání dne 5. a 7. 12. 2022 se závěrem, že nemá výhrad proti předloženému materiálu. 

 

4.3. Předseda AS VŠE otevřel rozpravu k projednávanému bodu. Senátor doc. Zouhar uvedl, že 

zejména kvituje změnu ohledně posílení role garanta a dále poukázal na některé terminologické 

nepřesnosti; k tomu prorektor doc. Hnát uvedl, že rozdílnost pojmů podstatná a významná 

změna je záměrný, neboť jde významově o odlišné termíny. Vzhledem k tomu, že do rozpravy 

se již nikdo nepřihlásil, předseda AS VŠE rozpravu ukončil. 

 

4.4. Předseda AS VŠE podle návrhu uvedl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE schvaluje změnu Pravidel systému zajišťování kvality 

vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního 

hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

VŠE v Praze.“ 

pro-proti-zdržel se: 21-0-2 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

5. Změna Jednacího řádu Vědecké rady Vysoké školy ekonomické v Praze 

 

5.1. Předseda AS VŠE zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo J. M. doc. 

Dvořákovi jako předkladateli, který materiál po obsahové stránce krátce shrnul.  
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5.2. Předseda AS VŠE konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání předsedům níže uvedených 

komisí: 

 

(a) legislativní komise – předseda dr. Bič konstatoval, že komise se návrhem zabývala se 

závěrem, že: „Legislativní komise AS VŠE nemá připomínky ke změně Jednacího řádu 

Vědecké rady Vysoké školy ekonomické v Praze“. 

 

5.3. Předseda AS VŠE otevřel rozpravu k projednávanému bodu. Vzhledem k tomu, že do 

rozpravy se nikdo nepřihlásil, předseda AS VŠE rozpravu ukončil. 

 

5.4. Předseda AS VŠE podle návrhu uvedl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE schvaluje změnu Jednacího řádu Vědecké rady Vysoké 

školy ekonomické v Praze.“ 

pro-proti-zdržel se: 22-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

6. Delegace náhradníka do Studentské komory RVŠ 

 

6.1. Předseda AS VŠE zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo 

Ing. Hulínskému jako předkladateli, který bod po obsahové stránce krátce shrnul s tím, že 

kolegyně Jiříková rezignovala k 1. 1. 2023, přičemž navrhl kolegu senátora Remla. Senátor 

Reml poděkoval za nominaci, s níž vyslovil souhlas, přičemž uvedl, že se již podílel na akcích 

studentských senátorů, přičemž v této práci chce pokračovat i na půdě RVŠ. 

 

6.2. Předseda AS VŠE otevřel rozpravu k projednávanému bodu. Vzhledem k tomu, že do 

rozpravy se nikdo nepřihlásil, předseda AS VŠE rozpravu ukončil. 

 

6.3. Předseda AS VŠE podle návrhu uvedl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE nominuje na pozici náhradníka ve Studentské komoře 

Rady vysokých škol Bc. Tomáše Remla k datu 1.1.2023.“ 

pro-proti-zdržel se: 21-1-1 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

7. Různé 

 

7.1. Předseda AS VŠE zahájil projednání bodu „Různé“, přičemž vyzval senátory, zdali žádají 

projednat nějakou záležitost v tomto bodu „Různé“.  

 

7.2. Předseda AS VŠE informoval o dokončení místnosti pro AS, poděkoval J. M. Dvořákovi a 

kvestorovi Ing. Zouharovi. Pokud jde o přístupy, klíče budou mít k dispozici členové 

předsednictva, dále předsedové komisí, klíč bude též na sekretariátu rektora. Senátorská 

místnost je též v systému rezervací. K dotazu senátora Biče bylo sděleno, že klíče lze 

vyzvednout u ostrahy, k dotazu senátora Staňka bylo sděleno, jak je to s přístupem k přilehlým 

pánským toaletám. 

 

7.3. Předseda AS VŠE informoval o harmonogramu zasedání AS na nadcházející rok. 
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7.4. Senátor Reml v souvislosti se zápisy vznesl námět, že by se zápisy mohly jen odkazovat na AV 

nahrávky. K tomu předseda AS uvedl, že tento námět předsednictvo AS projedná, přičemž 

preferuje zápisy v textové formě. 

 

7.5. Senátorka Krbová pozvala přítomné po skončení zasedání na slavnostní přípitek, a to u 

příležitosti jejích kulatých narozenin, dále pětadvacetiletého působení na VŠE, působení již ve 

4. volebním období v AS a v neposlední řadě u příležitosti narození vnučky.  

 

7.6. Předseda AS VŠE a J. M. doc. Dvořák poděkovali všem za spolupráci, popřáli všem hezké 

Vánoce a všechno nejlepší do nového roku. 

 

7.7. Vzhledem k tomu, že se o slovo nepřihlásil žádný ze senátorů, předseda AS VŠE projednávání 

tohoto bodu ukončil. 

 

 

8. Závěr 

 

8.1. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání AS VŠE vyčerpán, předseda AS VŠE zasedání 

ukončil. 

 

Zapsal:  dr. Vondráček  

 

 

Schválili: ……………………………. 

  Ing. Marek Stříteský, Ph.D., předseda AS VŠE 

 

 

…………………………….. 

  Ing. Lukáš Hulínský, místopředseda AS VŠE 


